



Styremøte 23.04.25

23.04.25

19:00

Dragvoll

Møtedeltakere

Anne Marthe	Leder	Tilstede
Nora	Nestleder	Tilstede
Kevin	Kasserer	Tilstede
Brede	Informasjon	Ikke tilstede
Herman	Material	Tilstede
Knut	Arrangement	Ikke tilstede
Manas	Turnering	Tilstede
Martin	Sportslig	Ikke tilstede
Petter	Sponsor & Dugnad	Tilstede
Veronica	Sosial	Tilstede
Lukas	Styremedlem	Tilstede
Sara	Styremedlem	Tilstede

Agenda

Møtedeltakere.....	1
Agenda.....	1
Innsjekk og informasjon.....	2
Sak 1 - Siden sist.....	2
Sak 2 - Økonomi.....	4
Sak 2 - Evaluering av Lagserie og Energy Games.....	4
Sak 3 - Gudenes nattelig.....	6
Sak 4 - Oppgaver og bistand.....	7
Sak 5 - Annet.....	7
Sak 6 - TODOs til neste møte.....	9
Sak 7 - Fastsette dato for neste møte.....	10



Innsjekk og informasjon

Informasjon:

Halloversikt, helger: Har fått et felles dokument med Dragvoll-idrettene, for kampoversikt for sesongen 25/26. AM har ført inn turneringen vi skal ha. Om noen trenger tilgang, bare spør AM.

Samordnet rapportering: Meldt inn 168 medlemmer for 2024. Må se på å endre systemet inne på NTNUI sin medlemsside for å få mer korrekt antall.

AktivUka: Meldt oss på AktivUka. Uke 31, Mandag 1.september, 14:30-17:30. Lagt det inn i kalenderen.

Rankingturnering 2026: Turneringen var opprinnelig satt av fredag - søndag. Forbundet spurte om vi kunne ha det lørdag - søndag pga. reglementet, så blir slik nå. Da blir det singel lørdag (finaler søndag), double helt ferdig lørdag, mix søndag.

Har bytta treningstid med Innbandy, pga. turnering de skal ha til høsten. Det er lagt inn i kalenderen.

Sak 1 - Siden sist

Anne Marthe: Oppdatert styremøte-malen. Mailet med Sintef. Påmeldt oss til arrangementet med NTNUI 24.april. Svart på mail/dms i Insta. Sendt inn samordnet rapportering til NIF. Sendt påminnelse til håndball. Sluttspill lagserie. Sendt inn kontaktinfo til kretsen. Meldt oss på AktivUka. Snakka med forbundet ifh til ranking og kvalifisering.

Nora: Lagt ut på spond om frivillige til sluttspill helgen + om billettsalg til gudenæs natteliv + om salg av gammelt klubbtey. Laget betalingsoversikt for alle som deltok på banketten + sendt purre mld til de som ikke hadde betalt. Handlet inn premier til banketten. Ordnet alt med banketten.

Kevin: Booka vors fredag, internrevisjon førsteutkast, ordnet fakturaer for tidligere turneringer, PRØVD å sende ut faktura for Open, fikset studentNM, fått innvilget sånn kjøle/fuktskap eller hva det heter, fikset faktura dugnad tbk og ordnet med forbundet med peng for å holde finalerunden, betalt litt regninger.

Brede: Ført prikker i botsystemet. Lagt ut innlegg i Spond vedrørende reglene for botsystemet.

Herman:



Knut: Gjennomført energy games 2025. Erfaringsskriv skrevet og ligger på disk. Satte litt i sekretariatet på lagserie.

Manas: påmelding til Orkla, påminnelser til Orkla. kommunisert angående bankett innslag. sendt mail og registrert utenlandsk spiller. kommunisert med Enterprise og orkla folk for å ordne bil.

Martin:

Petter: Flyttet nett til lagserie. Sendt sponsoravtale til kompis.

Veronica: Handlet med Sara og Lukas til kiosken /lagserie. Lagt ut påmelding til vors-Gudenes Natteliv på Spond.

Lukas:

Sara: Handlet inn til kiosk, fikset kiosk med Lukas på sluttspill. Gjennomførte quiz på banketten. Sydd ntnui-badminton-fane til 17.mai:) Laget litt plakater og lagt ut: Gudenes natteliv, Orkla Cup, salg av gamle klubbklær, bucket hat. Lagt videoer fra ntnui Open på instastory. Lagt ut personlige plakater og bilde av styret på insta.

Sak 2 - Økonomi

Informasjon:

Oppdatering

Vi får fuktskap!

17.mai fane: gikk litt over prisen... går det bra?

Referat:

Økonomien går bra

Vi var en av de heldige klubbene som fikk fuktskap

Lagd system for å holde oversikt over at alle betaler og ikke kun stikkprøver - Nora & Kevin ordne dette systemet sammen

Refusjoner er tilbakebetalt

Snakke med forbundet for å få reisestøtte til elitekvalifiseringen

Sak 2 - Evaluering av Lagserie og Energy Games

Informasjon:

2.1 Lagserie

Hvordan gikk gjennomføringen av Lagserie sluttspillet? (og ellers av hele lagserien denne sesongen)

Referat:

Lagspill: Alt i alt gikk ting bra, folk hjalp med både opprigg og nedrigg. Litt stress å finne folk til kiosken. Knut kunne lagd oppsettet og hatt ting klart før sluttspillet startet. Spillingen gikk bra.

Bankett: Mye gode tilbakemeldinger fra banketten fra andre klubber. Litt dumt at de under 18 år ikke kunne være sammen med de eldre, at det ble splittet.

Lagserien: Når vi reiser helt ned til Ålesund, så kan vi spille mot lag som er fra Ålesund og i det området.

2.2 Energy Games

Til stede: Knut, Kevin og Martin

Hvordan gikk det?

Referat: Det gikk bra, folk koste seg og var fornøyde. Ble rundt 25 stykker. Forskjellen fra linjeforeningskurs er at disse er voksne og ikke er gira på å bli forklart hvordan man spiller badminton.

Sak 3 - Gudenes natteliv

Informasjon:

Vors - hvor & når?

Leker - forslag:

- Danseleken
- Jan pilleman otse
- Hageluking
- Pisk mig
- Rattling bog
- Six minutes
- Hesteløp
- Gris
- 100 spørsmål
- Opus
- Annes drikkeleker: <https://www.annesdrikkeleker.no/index.html/>
- Jeg er en fersken
- Big bad wolf
- Chandelier
- Beer pong
- <https://www.fyl.la>
- Se Ned og se opp, ikke få blikk-kontakt

Handle inn chips + kopper

Ha med høytaler

Referat:

TIHLDE kontoret klokken 18

Martin er edruvakt

Kevin vasker og fikser folk til dette

Kevin har booka høytaler

Forsøker å rydde og vaske før vi drar til samf

Nora handler inn chips + kopper til vorset

AM tar med baller



Tar lekene litt på sparket



Sak 4 - Oppgaver og bistand

Informasjon:

Ønsker å fremheve at AM og Nora er her for å hjelpe dere på veien og har dere spørsmål eller er i tvil - send melding! Vi tar heller i mot 100 meldinger enn én for sent. AM er tilgjengelig stort sett hele tiden - ser an nødvendigheten, men er det viktig svarer jeg med en gang! Hvis jeg ikke hører fra dere så regner jeg med at det går fint. Så dere må gi beskjed om dere trenger hjelp! Det er vanskelig å hjelpe når jeg ikke vet om utfordringene. Og selv om dere har kontroll - gjerne send oppdateringer sånn "det tar litt tid med dette, men det ordner seg på torsdag...". Så henger jeg med:) Dette gjelder ALLE!

I kommunikasjon med andre grupper, sit osv.. alltid dobbeltsjekk om de har fått utført deres oppgaver/husker bytte av treningstid osv. Bare send en melding og be om bekreftelse:)

Referat:

Sak 5 - Annet

Informasjon:

5.1 Sosialt sammen:

Ønsker vi får til noe sosialt sammen før sommeren. Tur, bowling, Pirbadet, Fresbegolf, grilling, middag, restaurant, spillkveld, fest, utepils? Kanskje en ukedag, før eksamensperioden begynner helt?

Referat: Herman spør bowling kompisen sin om vi kan få en god pris. Stemning for fresbegolf. Neste uke gjør vi noe sosialt + en annen uke. AM lager when2meet over datoer. Prøver på fresbegolf neste uke.

5.2 Informasjon til turneringsarrangører om fredagsspill

I og med at Gudenes og orkanger turneringen blir arrangert på samme tid, er det en del som må spille på fredagen. Fremover kan det kanskje være en ide at når man poster informasjon om turneringen at man også informerer spillerne om at det kan være de må spille på fredagen, og om de ikke har mulighet til dette, at de enten gir beskjed til Manas eller sender mail selv til arrangøren om dette. I tillegg får hele badmintonstyret på mail, utkast til trekning før den publiseres, slik at alle i styret kan selv sende mail til arrangøren før den publiseres, da er det lettere for arrangøren å gjøre endringer.

Referat: Fremover legge ut på spond + påmeldingen at det er bindende påmelding når man melder seg opp til turneringer, med mindre at man er syk (god nok grunn). Vi prøver ut dette i en periode og ser hvordan det funker, om det ikke fungerer bra nok, kan man vurdere ytterligere tiltak. Dette skal sikre at det blir høyere terskel for å melde seg av turneringer. Ble også enige om at fremover når det legges ut info om turneringer, at Manas legger ut informasjon om at spillere må være klar over at det også kan bli spill på fredager. Om spillere ikke har mulighet til å spille på fredagen, så legger Manas ut kontaktinformasjon til turneringen, slik at spillerne kan informere turneringen om dette før trekningen kommer ut. I tillegg legger Manas til at spillere kan ta kontakt med folk i styret, slik at vi kan sende mail til turneringen før trekningen kommer ut med hvor mange fra vår klubb som ikke kan spille på fredagen.

5.3 Arrangement med Sit/NTNUI

Nora, Brede & Knut ordner dette. Torsdag 24.04 fra klokken 16.00. Har planlagt diverse aktiviteter. Har noen forslag/innspill til leker/konkurranser?

Referat: Nora & Knut fikser dette. Tar med hagenettet + racket + baller.

5.4 Avslutningsfest før sommeren

Forrige møte ble det bestemt lørdag 24. mai. Kanskje legge ut på spond samt insta/facebook om dette? Bli enige om et sted ute vi kan ha festen f.eks., i og med at det er litt lettere enn inne? Kan ha et sted inne som en backup?

Referat: Etter gudenes kan man legge ut om datoen, slik at folk setter av denne dagen. Når det nærmer seg kan man legge ut mer informasjon. Planlegger at det er ute i en park, grilling, kubb, folk kan ta med det de ønsker av drikke. Planlegger ikke at man drar ut etter dette. Skal være en lavterskel sosial samling mtp. at eksamen nærmer seg. Booke UMEUS som en backup.



5.5 Oppmøte på treningen

Brede forklarer prikkesystemet, så alle vet hvordan det foregår. Bli enige om straffen for tre prikker

Referat: Prikkene man får varer ut semesteret. Om man har nådd 3 prikker og gjort straffen sin, nullstilles det. Prikk 1 skriver det ned i systemet - ingenting skjer. Prikk 2 Brede sender melding til vedkommende. Prikk 3 - 2 uker utestenging fra treningen + dugnadsarbeid av Petter. Endrer svarfristen til treningen at det er 1.5 time. Brede legger ut innlegg om dette.

5.6 17.mai

Hvor skal vi være? Frokost og gå i tog

Referat:

AM sender mail til NTNUI Event om man må melde seg på til toget.

Starter frokosten klokken: 09.00

Veronica hører med Anders + Martin Herstad

Flesteparten av styret kan bli med på frokosten

Nora legger ut på alle plattformer om at vi skal gå i tog

Sara lager plakat til frokost + gå i tog

Planlegge frokosten i god tid

Planlegge hvem som stiller med mat og hvem som lager hva

Stoler til frokosten

I toget: Ta med hagenett + racket + baller + høytaler

Få ut påmelding raskt til frokosten

Veronica legger ut på alle plattformer påmelding til frokosten + info om frokosten

5.7 Fest med styret

Tar en kick-off med styret på høsten, botfest!!!:DDD



Sak 6 - TODOs til neste møte

Informasjon:

- ☒ ~~[AM] - Sende tilbakemelding om lagspill til kretsen~~
- ☐ [AM] - Tar med baller til Gudenes nattelig vors
- ☐ [AM] - Lager when2meet over sosiale datoer
- ☒ ~~[AM] - Sender mail til NTNUI Event om man må melde seg på til toget~~
- ☐ [Kevin] - Snakke med forbundet for å få reisestøtte til elitekvalifiseringen
- ☐ [Kevin] - Vasker TIHLDE kontoret + finner folk til å vaske etter Gudenes nattelig
- ☐ [Kevin + Nora] - Ordner system over innbetalinger
- ☐ [Nora] - Handler inn chips + kopper til Gudenes nattelig vorset
- ☐ [Nora] - Legger ut på alle plattformer om at vi skal gå i 17. mai tog
- ☐ [Nora + Knut] - Holde stand i samarbeid med ntnui/sit
- ☐ [Herman] - Spør bowling kompisen sin om vi kan få en god pris for å bowle
- ☒ ~~[Herman] - Ser på hvordan vi kan løse stolpe problemet~~
- ☐ [Veronica] - Legger ut info om at folk må sette av 24 mai som avslutningsfest
- ☐ [Veronica] - Legger ut på alle plattformer påmelding til 17 mai frokosten + info om frokosten innen mandag 28 april - med svarfrist 5 mai
- ☐ [Veronica] - Hører med Anders + Martin Herstad om å kunne ha 17. mai frokost hos dem
- ☐ [Brede] - Legger ut innlegg på spond om at svarfristen er endret til 1,5 time før treningen starter
- ☐ [Sara] - Lager plakat til 17 mai frokost + gå i tog
- ☐ [Manas] - Ordner alt med transport til Orkanger



Sak 7 - Fastsette dato for neste møte

Informasjon:

Foreslår 5.mai 18:15, Dragvoll

Knut er snacksansvarlig neste møte.

Referat: Møte blir da